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PROJEKT 

 

 

 

 

 

RADA GMINY GNIEZNO 

 

Protokół nr LVIII/2022 
 

z LVIII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno VIII kadencji w dniu                                           

10 listopada 2022 r. zwołanej w trybie zdalnym za pomocą oprogramowania do 

prowadzenia wideokonferencji 

 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji wzięło udział 14 radnych. Nieobecny Radny Ryszard 

Majewski.                        

 

 

W sesji uczestniczyli również: 

1. Wójt Gminy Gniezno – Maria Suplicka, 

2. Skarbnik Gminy Gniezno - Lidia Lebizon. 
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Porządek obrad LVIII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno: 
 

1. Otwarcie LVIII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno i przyjęcie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmiany uchwały budżetowej na 2022 r., 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Gniezno. 

3. Zakończenie obrad LVIII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno. 
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Przebieg LVIII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno w dniu 10 listopada 2022 r. 

 

1. Otwarcie LVIII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno i przyjęcie porządku obrad 

 

Obrady LVIII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno rozpoczęto o godz. 12.05. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Otwieram LVIII nadzwyczajną sesję Rady Gminy Gniezno. Sesja 

została zwołana na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym – 

Dz. U. z 2022 poz. 559 ze zmianami oraz art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych 

rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem COVID19 i innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych – Dz. U. z 2021 poz. 2095 ze zmianami, i zostanie 

przeprowadzona w trybie zdalnym. 

Witam serdecznie Wójta Gminy Gniezno – Panią Marię Suplicką. Witam Skarbnika Gminy Gniezno – 

Panią Lidię Lebizon. Witam Panie i Panów radnych Gminy Gniezno, pracowników Urzędu Gminy i 

wszystkie osoby, które obserwują transmisję LVIII sesji Rady Gminy Gniezno w trybie nadzwyczajnym. 

W związku z tym, że sesja odbywa się zdalnie, sprawdzę w tym momencie obecność wyczytując 

alfabetycznie imiona i nazwiska Państwa radnych. Szanowni Państwo, proszę w miarę możliwości być 

na wideo, żebym mógł identyfikować głos z obrazem. Przechodzę do listy obecności: 

Pani radna Maria Brykczyńska? 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Obecna. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radna Kamila Butrymowicz?  

 

- Radna Kamila Butrymowicz: Jestem. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Ciesielski Łukasz? Radny Dobrzyński Patryk?  

 

- Radny Patryk Dobrzyński: Jestem. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Dziel Bolesław? 

 

- Radny Bolesław Dziel: Obecny. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Fryza Jakub? 

 

- Radny Jakub Fryza: Obecny. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Górna Agata? Pan radny Marian Kaźmierczak? 

 

- Radny Marian Kaźmierczak: Obecny. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Lewandowski Zygmunt? 

 

- Radny Zygmunt Lewandowski: Obecny. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Majewski Ryszard? Pani radna Modrzejewska Iwona?  
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- Radna Iwona Modrzejewska: Obecna. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Nawrocka Wioletta? 

 

- Radna Wioletta Nawrocka: Obecna. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Nawrocki Mariusz – obecny. Pani radna Pajkert Iwona? 

 

- Radna Iwona Pajkert: Obecna. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska? 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Obecna. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Jeszcze wrócę, bo nie słyszałem, do Pana radnego Ciesielskiego 

Łukasza. Pan radny Ciesielski Łukasz? Nie mamy połączenia, więc zakładam, że jest w tym momencie 

nieobecny. Pani radna Agata Górna? Też nie mamy połączenia. Pan radny Ryszard Majewski? Drodzy 

Państwo, w tym momencie nieobecnych jest trzech radnych. Jeżeli coś się zmieni to będę Państwa 

informował. Quorum jest zachowane, także możemy dzisiaj podejmować uchwały. Proszę o ściszenie 

urządzeń mobilnych, aby nie przeszkadzały w obradach. 

Zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym, obrady rady są transmitowane i utrwalane 

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Porządek obrad otrzymali Państwo w dniu zwołania sesji i jest on wszystkim radnym znany. Czy ktoś z 

Państwa radnych chciałby wnieść uwagi do porządku i chciałby zmienić porządek? Zawsze istnieje taka 

możliwość, jeśli jest taka konieczność. Nie mam zgłoszenia, ale przypomnę Państwu, że zgodnie z art. 

20 ust. 4 ustawy o samorządzie gminnym, rada gminy może wprowadzić zmiany w porządku 

bezwzględną większością ustawowego składu rady. Większość bezwzględna jest osiągnięta, gdy 

podczas głosowania liczba głosów za wnioskiem jest większa od liczby głosów przeciw i wstrzymujących 

się, czyli aby wniosek został przyjęty, liczba głosów popierających go musi stanowić więcej niż 50% 

wszystkich głosów. W sytuacji, kiedy sesja jest zwołana przez wójta to jeszcze musi być zgoda 

wnioskującego. Zakładam, że nie ma wniosku o zmianę porządku, czyli będziemy dzisiaj obradować 

zgodnie z tym porządkiem, który załączyła Pani Wójt w momencie kiedy występowała o zwołanie tej 

sesji.  

Taka jeszcze informacja techniczna, bo te sesje nadzwyczajne nie są często – informuję Państwa, że 

zgodnie z art. 13 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym, niemożliwością głosowania za pomocą 

urządzeń technicznych, w dniu dzisiejszym wszystkie głosowania będą odbywały się imiennie, czyli w 

ten sam sposób jak lista obecności. Ja będę Państwa pytał, a Państwo będą mówić: „jestem za”, „jestem 

przeciw” lub „wstrzymuję się od głosowania”. 

 

- Radny Bolesław Dziel: Panie Przewodniczący, słychać mnie teraz? 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Teraz Pana słychać. Drodzy Państwo, to tyle w punkcie 1, czyli 

otwarcie i przyjęcie porządku obrad. Zamykam punkt 1 i przechodzimy do punktu 2 – Podjęcie uchwał 

w sprawie. Pierwsza uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 r. 

 

2. Podjęcie uchwał w sprawie:  
   a) zmiany uchwały budżetowej na 2022 r. 

 



5 
 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Oddaję głos Skarbnikowi Gminy Gniezno – Pani Lidii Lebizon, 

proszę bardzo. 

 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Dziękuję. Panie Przewodniczący, szanowni Państwo, z dobrych wiadomości, 

że stycznia 2023 r. ustawodawca umożliwia wprowadzenie tych szczególnych „covidowych” dochodów 

już z upoważnienia Wójta - zarządzeniem. Będzie łatwiej, będziemy mogli to robić bardziej elastycznie, 

także w tym roku ostatnia taka zmiana sesją nadzwyczajną. 

Uchwała Rady Gminy Gniezno z dnia 10 listopada 2022 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

2022 r. 

W uchwale Rady Gminy Gniezno z dnia 21 grudnia 2021 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2022 r. 

wprowadza się następujące zmiany: 

1. Zwiększa się ustaloną w § 1 ust. 1 uchwały budżetowej (po zmianach) łączną kwotę dochodów 

budżetu na 2022 rok o kwotę 2.369.270,00 zł do kwoty 90.115.753,30 zł w tym: 

- dochody bieżące zwiększa się o kwotę 2.369.270,00 zł do kwoty 75.710.498,40 zł 

- dochody majątkowe w kwocie 14.405.254,90 zł pozostają bez zmian. 

2. Zwiększa się ustaloną w § 2 ust. 1 uchwały budżetowej (po zmianach) łączną kwotę wydatków 

budżetu na 2022 rok o kwotę 2.369.270,00 zł do kwoty 95.881.771,30 zł z tego: 

- wydatki bieżące zwiększa się o kwotę 2.369.270,00 zł do kwoty 72.753.394,38 zł. 

- wydatki majątkowe w kwocie 23.128.376,92 zł pozostają bez zmian. 

Adekwatnie załącznik nr 1, 2 i 9 jak w załączniku do niniejszej uchwały. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję Pani Skarbnik. Otwieram dyskusję nad tym punktem. 

Proszę o zadawanie pytań przez podniesienie łapki lub na czacie. Nie widzę pytań, w takim razie 

poddaję pod głosowanie uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 r. 

Przechodzimy do głosowania imiennego. Pani radna Maria Brykczyńska? Wrócimy. Radna Kamila 

Butrymowicz?  

 

- Radna Kamila Butrymowicz: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Ciesielski Łukasz połączył się z nami? Radny Dobrzyński 

Patryk?  

 

- Radny Patryk Dobrzyński: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Dziel Bolesław? 

 

- Radny Bolesław Dziel: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Fryza Jakub? 

 

- Radny Jakub Fryza: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Górna Agata? Pan radny Marian Kaźmierczak? 

 

- Radny Marian Kaźmierczak: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Lewandowski Zygmunt? 
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- Radny Zygmunt Lewandowski: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Majewski Ryszard? Pani radna Modrzejewska Iwona?  

 

- Radna Iwona Modrzejewska: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Nawrocka Wioletta? 

 

- Radna Wioletta Nawrocka: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Nawrocki Mariusz – jestem za. Pani radna Pajkert Iwona? 

 

- Radna Iwona Pajkert: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska? 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Jeszcze wrócę – Pani radna Brykczyńska Maria? 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Ciesielski Łukasz?  

 

- Radny Łukasz Ciesielski: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Jeszcze raz zapytam – Pani radna Górna Agata? 

 

- Radna Agata Górna: Jestem, Panie Przewodniczący. Tak, jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Jeszcze raz zapytam – Pan radny Majewski Ryszard? 

 

Głosowanie: 

Głosów „za”  14 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr LVIII/440/2022 Rady Gminy Gniezno z dnia 10.11.2022 
r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 r. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Drodzy Państwo, czyli w głosowaniu wzięło udział 14 radnych i 

wszyscy poparli jednogłośnie – 14 głosów za. Informuję Państwa, że do obrad dołączyła Pani radna 

Agata Górna i dołączył Pan radny Łukasz Ciesielski. Mamy tą pierwszą uchwałę za sobą i przechodzimy 

do kolejnego projektu – do uchwały w sprawie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno. 

 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno 
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- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Oddaję głos Skarbnikowi – proszę bardzo, Pani Skarbnik, o 

przedstawienie projektu uchwały. 

 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Dziękuję. Panie Przewodniczący, szanowni Państwo, uchwała Rady Gminy 

Gniezno z dnia 10 listopada 2022 r. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gniezno.  

W uchwale Gminy Gniezno z dnia 21 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gniezno wprowadza się następujące zmiany: 

1) W załączniku nr 1 - " Wieloletnia prognoza finansowa" wprowadza się zmiany zgodnie z załącznikiem 

do niniejszej uchwały, który stanowi integralną część. 

2) W załączniku nr 2 – "Wieloletnie przedsięwzięcia finansowe" wprowadza się zmiany zgodnie 

z załącznikiem do niniejszej uchwały, który stanowi integralną część. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję Pani Skarbnik za przedstawienie projektu uchwały. 

Otwieram dyskusję nad tym punktem - proszę o zadawanie pytań poprzez czat lub podniesienie łapki 

na pulpicie. Czekam chwilę, jeżeli nie będzie pytań to zamknę dyskusję i poddam projekt uchwały pod 

głosowanie. Nie ma pytań, w takim razie zamykam dyskusję i poddaję pod głosowanie uchwałę 

zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno. 

Przechodzimy do głosowania imiennego. Pani radna Maria Brykczyńska?  

 

- Radna Maria Brykczyńska: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radna Kamila Butrymowicz?  

 

- Radna Kamila Butrymowicz: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Ciesielski Łukasz? 

 

- Radny Łukasz Ciesielski: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Dobrzyński Patryk?  

 

- Radny Patryk Dobrzyński: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Dziel Bolesław? 

 

- Radny Bolesław Dziel: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Fryza Jakub? 

 

- Radny Jakub Fryza: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Górna Agata?  

 

- Radna Agata Górna: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Marian Kaźmierczak? 
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- Radny Marian Kaźmierczak: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Lewandowski Zygmunt? 

 

- Radny Zygmunt Lewandowski: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Majewski Ryszard? Pani radna Modrzejewska Iwona?  

 

- Radna Iwona Modrzejewska: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Nawrocka Wioletta? 

 

- Radna Wioletta Nawrocka: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Nawrocki Mariusz – jestem za. Pani radna Pajkert Iwona? 

 

- Radna Iwona Pajkert: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska? 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Jestem za. 

 

Głosowanie: 

Głosów „za”  14 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr LVIII/441/2022 Rady Gminy Gniezno z dnia 10.11.2022 
r. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję Państwu za głosowanie. Była to ostatnia uchwała w dniu 

dzisiejszym. Przechodzimy do punktu 3. 

 

3. Zakończenie obrad LVIII sesji Rady Gminy Gniezno 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Wobec wyczerpania porządku obrad, zamykam LVIII zwołaną w 

trybie nadzwyczajnym sesję Rady Gminy Gniezno. Kolejna sesja w trybie zwykłym 24 listopada. 

Dziękuję Państwu za udział. Do zobaczenia na Komisji. 

 

Obrady LVI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno zakończono o godz. 12.18. 

 

 

          Protokolant:           Obradom sesji przewodniczył: 

         Monika Salska         Mariusz Nawrocki 

                  oraz                    Przewodniczący Rady Gminy Gniezno 

      Monika Ofertowicz  

Biuro Rady Gminy Gniezno      


